
Beantwoording vragen sportplatform (brief 8 mei 2019)  

  

Allereerst moet worden aangegeven dat deze adviesnota een eerste aanzet is tot het verhogen van 

de kostendekkendheid op sport. Op termijn zijn er diverse mogelijkheden om tot kostenbesparing te 

komen, echter dient dit zorgvuldig te gebeuren en in de tijd te worden weggezet.  

  

  

Led verlichting (buitensport)  

Het platform zegt dat verenigingen niet op de hoogte zijn dat men mee kan draaien op het 

energiecontract van de gemeente. Alleen Vroomshoopse Boys maakt hier gebruik van. 

Vroomshoopse Boys heeft destijds een energiescan laten uitvoeren en overige mogelijkheden 

onderzocht. In het verleden hebben VV Den Ham en Tennisclub Vriezenveen gebruik gemaakt van de 

regeling. Momenteel is niet meer te achterhalen of alle verenigingen van deze mogelijkheid op de 

hoogte zijn gebracht.  

  

Onderdeel wordt verder uitgewerkt met expertise van clubs die dit al hebben geregeld. Tijdens het 

overleg op 26 februari jl. is afgesproken hierover door te praten waarbij vanuit de gemeente 

technische mensen zouden aanschuiven en het platform zou ook deskundigen meenemen. Het 

overleg heeft op 13 maart jl. plaatsgevonden echter zonder deskundigen die door het platform 

gevraagd zouden worden.  

  

Led verlichting (binnensport)  

Vanuit het duurzaamheidsfonds kunnen nieuwe initiatieven gefaciliteerd worden. Een bezuiniging op 

energie leidt niet automatisch tot lagere huur zolang de totale exploitatie niet kostendekkend is.  

  

Robotmaaiers  

Gezien de geringe besparing die hiermee te halen is, zijn de risico’s (zowel financieel in de zin van 

investering en onderhoud, als behoud van de kwaliteit van de velden) te groot. We zien graag ideeën 

vanuit het platform hoe zij dit voor zich zien.  

  

Schoonmaak  

De schoonmaakcontracten voor de accommodaties waar geen beheerder aanwezig is lopen tot en 

met 2020. Onderzocht zal worden of dit na 2020 door de verenigingen kan worden overgenomen. 

Daarbij zal dan ook De Stamper worden betrokken. In de loop van 2020 dient inzichtelijk te zijn of dit 

haalbaar is.  

  

Tarieven  

Of tariefsverhoging zal leiden tot afname van het aantal sporters zal op termijn moeten blijken. Onze 

conclusie is dat de tarieven in Twenterand erg laag zijn t.o.v. de regio maar zeker ook landelijk 

gezien. Dit wordt ook bevestigd door het onderzoeksbureau die de haalbaarheid van Vitaal Sportpark 

Het Midden in beeld brengt (binnen en buitensport).  

  

Het platform vindt het verschil tussen een sportzaal en sporthal erg groot.  

Gezien de tarieven in omliggende gemeenten loopt Twenterand hiermee wel in de pas.  



Het tarief voor een sportzaal zal in 2023 ca. 60% bedragen van het tarief van een sporthal. Gezien de 

accommodatie (2 zaaldelen, geen kantine) lijkt ons dit tarief acceptabel. Dat het tarief voor KEV als 

onaanvaardbaar/onredelijk wordt gevonden lijkt ons iets te voorbarig.  

We gaan er van uit dat KEV meer dan 20 leden per uur gebruik laat maken van de sportzaal. 

Uitgaande van een tarief van € 21,81 per uur zal dit per lid ca. € 1,00 per uur zijn.   

  

De Klaampe en Het Punt worden niet genoemd omdat de huurinkomsten hiervan geen onderdeel 

uitmaken van de gemeentelijke begroting. Men dient wel de gemeentelijke tarieven te hanteren. Dit 

zal de exploitatie van deze accommodaties naar het zich laat aanzien positief beïnvloeden.  

  

Over de tarieven van de zwembaden is nog geen duidelijkheid lopende het onderzoek naar een 

nieuw zwembad.  

  

Toegerekende lasten  

Het platform is het principieel oneens met de toerekening van kosten en baten aan de sport.  

Oorzaak: toegerekende lasten waarin zij geen inzicht hebben.  

In onze adviesnota hebben we aangegeven welke kosten beïnvloedbaar zijn. De toegerekende lasten 

zijn er dus uitgehaald. Het is aan de gemeente hoe we deze kosten toerekenen. Hierover vindt geen 

discussie plaats met het platform.  

  

  

  


